السيرة الذاتية

د. مهدي صالح نايف مطر

الجامعة المستنصرية ـ كلية التربية قسم الرياضيات.

Mobile: +07902746409

Email: mahdisaleh773@uomustansiriyah.edu.iq

ملخص تعريفي:

• حصلت على بكلوريوس رياضيات عام 1996- 1997من كلية التربية الجامعة المستنصرية وفي عام 2000 حصلت على شهادة الماجستير في علوم الرياضيات من نفس الكلية وفي عام 2011 حصلت على لقب مدرس وفي عام 2015 الرياضيات من نفس الكلية وفي عام 2011 حصلت على لقب مدرس وفي عام 2015 حصلت شهادة الدكتوراه في علوم الرياضيات وحاليا اعمل تدريسي في نفس القسم منذ 2001 ولحد الان .

الشهادات الدراسية:

- Ph.D. #1: •
- M.Sc. #2: •
- 1996 في عام B.Sc. #3: •

الجوائز والتكريم الأكاديمي

• 1: الحصول على العديد من كتب الشكر الصادرة من السيد الوزير ومن السيد رئيس الجامعة وكذلك من السيد عميد الكليه.

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

• 1: # تدريس العديد من الموادالدراسية في قسم اليراضيات.

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات الأولية	الدراسات العليا
الجبر الخطي+ جبر الزمر + جبر الحلقات+ المعادلات	
التفاضلية	
حسبان التفاضل والتكامل + التفاضل المتقدم+ مبادئ الهندسة	

الأنتساب المهني او الجمعيات:

• عضو في جمعية الخوارزمي +عضو في لجنة الغيابات + لجان مناقشة بحوث التخرج + لجنة استلال البحوث +لجنة منحة الطلبة + لجنة استقبال الطلبة الجدد + الجنة الثقافية + الانتساب الى نقابة المعلمين

المنشورات العلمية

- نشر اثنا عشرة بحوث علميه في مجلات محلية وعالمية ذات معامل التأثير عالي وفي مستوعب سكوبس.
 - تقديم العديد من الملخصات للمحاضرات المعدة وفق المقررات الدراسية.

تطوير المهارات:

• المشاركة فالعديد من الدورات والندوات ورش العمل وكذلك المؤتمرات العلمية المقامة داخل القسم وخارج القسم والحصول على العديد من شهادات المشاركة

WEIT ZULS

Curriculum Vitae

Dr. Mahdi Saleh Nayef

Mustansiriyah University - College of Education- Department of Mathematics
Mobile: +07902746409

Email: mahdisaleh773@uomstansiriyah.edu.iq

PERSONAL SUMMARY:

• I got B.Sc. of Mathematics in 1996- 1997 from the College of Education, Al-Mustansiriya University. In 2000 I got a master's degree in mathematics from the same college, in 2001 was appointed in the Department of Mathematics at the same college, in 2011 was named the teacher. In 2015 I got Ph.D. in mathematics and science. Currently working in the same department since 2001 till now.

EDUCATION:

- #1: Ph.D. in 2015
- #2: M.Sc. in 2000
- #3: B.Sc. in 1996

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- #1: I got many letters of appreciation issued by the Minister and President of the University as well as from Mr. Dean . **ACADEMIC / TEACHING EXPERIENCE:**
- #1: Teaching many subjects in the Department of Mathematics.
- Courses Taught:

Undergraduate	Graduate
Linear algebra+ Groups Theory + Rings Theory	/ Helper Hurrians L
+ Calculus + Advance Calculus + Geometric +	and policy of the same of the
Differential Equation	194.
	الرياضيات /
PROFESSIONAL AFFILIATIONS:	ana

 Chairman, Commission absences + Committees discuss graduation Research + Commission extraction of Research + Commission grant students + welcoming committee for new students + Cultural Committee + affiliation with the teachers' union

PUPLICATIONS:

- Deployment of ten scientific research in local and international journals with high impact factor and Scopus.
- Provide many summaries of lectures prepared in accordance with the curriculum.

PROFFESSIONAL DEVELOPMENT

Participating in many conferences and the workshop scientific and I got several Certifications